


## Announcements

1. We **welcome** everyone at this Church Gathering, especially those that are new. We pray that you will experience the hope, faith & love of Jesus Christ. **Communication Cards** can be dropped in the offering bag or in the back corner of the MPR on the way out in the silver box.
  2. **The 13th Annual RCCC Basketball Tournament** is here! The tournament will be held on successive weeks, with the JV (beginners) division competing on the 6/23 and the Varsity (advanced) division on 6/30. Like last year, the tournament will be 4 versus 4 half court and last the entire afternoon (start around 1:30 and last until 5:30 or 6). Your team must choose to participate in either JV or Varsity. You **CAN NOT** have one team play in JV and have the same team play in Varsity. PLEASE EMAIL YOUR TEAM ROSTERS TO PETER LIN ASAP at [chpeterlin@gmail.com](mailto:chpeterlin@gmail.com) and today is the last day to register. Please email Peter if you have any questions. Slots will be limited so sign up fast!
  3. **New date for English congregation picnic!**  
Due to rain, our new picnic date is Sat June 29th from 9am-2pm at N. Cary Park. We hope you can make it! Please use this new QR code to sign up even if you signed up before. For more info contact Ed Lam at [big\\_ed\\_lam@yahoo.com](mailto:big_ed_lam@yahoo.com)
- 
4. **Calling all college students and graduating High school seniors**  
Calling all college students and graduating High school seniors to join English Sunday School and Wed night College Bible Study (6pm, dinner included) during summer! For more info please contact Jed Huang ([jedshuang@gmail.com](mailto:jedshuang@gmail.com)).
  5. **ESL** – Help in our English Speaking Language ministry. Teaching Workshop July 12-13, 2019. Deadline to register by July 3. See details on ESL board in hallway or contact George at [gschenhope@gmail.com](mailto:gschenhope@gmail.com).
  6. **FPO (Faith Promise Offering)** - This solely supports our Global Missionaries financially and is not funded from general tithes and offerings. Rather than give what we can, it offers a way to trust God for finances beyond our normal giving, thus the name FPO. To support our Global Missionaries, with check write to RCCC and write in memo or cash offering envelope "FPO". Or look for the green box "Mission FPO Pledge" on the lobby table to pledge (no name required) or give, and thank you for your support. Annual budget is \$55,383, Present FPO up to date received \$10,439.06
  7. **Global Missions.** Taiwan STM will not be going this year due to lack of team members. Pray for our future team and opportunity as well for body of Christ at RCCC to serve and support.

## Youth Announcements

1. **One M-Fuge Chaperone Needed** - We need one more male chaperone, 25 years or older, who can be a chaperone and van driver for our M-Fuge Mission Trip, which will be July 22-27. If you can help, contact Pastor Jerry as soon as possible at [jmillerc3@yahoo.com](mailto:jmillerc3@yahoo.com) or you can call/text him at 919.961.8859
2. **M-Fuge Mission Trip Training Today**  
All M-Fuge students and Adult Chaperones need to attend M-Fuge Training from 1:00-2:00 p.m. in Room 158.
3. **Congratulations to our Graduates**—Pray for our high school graduates as they prepare for their new life in college. Pray for them to stay strong in their faith in Jesus. Our graduates are: Haixin Yang, Michael Dacanay, Jack Zhang, Emily Ni, Caroline Mui, Karen Guo, Jeremy Huang, Howard Jiang, David Li, Ethan Ng, David Wu, Jeff Zheng, Michelle Dai, Luke Duan, Larry Chen, Kevin Zhang, Kathy Xiao, ngrid Chien, Maggie Fang, Andy Chou, Karen Lin, Derrick Chen.

## 4. June Friday Youth Group Schedule

June 21— 7:30-9:30 p.m. - MPR/Gym

June 28— Special Speaker-Brendan Kiu-Gospel for Asia missionary

## Children Info. (Nursery – 5<sup>th</sup> Grade)

1. The Children Ministry plans to have a special prayer group for VBS. If you are interested in participating, please contact Sister Xie Fang at 919-244-3151 or email to [children.rccc@gmail.com](mailto:children.rccc@gmail.com)
2. The topic of our Children's Summer Friday program is "I need Jesus through my life". Pray that God will lead us to form a perfect team and give our kids fruitful and joyful Friday evenings. The program starts on 6/7 and ends on 8/23. We will take a break on 7/5 and 7/19.
3. The Children's Ministry will try out a course named "Jesus's Little Shepherd". The purpose of the course is to help our children, starting from a young age, to not only put the Word of God in their hearts but also to naturally live the teachings of God in their daily lives and become little shepherds who are in harmony with God. The textbook is in Chinese and Class time is on every Wednesday night from 7:30 to 8:30 pm, in room 143. The first course dates from 9/2019 to 6/2020. The number of students is limited to 10 for the first course. Please contact sister I-ran and Eva Zheng @ [children.rccc@gmail.com](mailto:children.rccc@gmail.com) for more information!
4. 2019 VBS will be held on July 15 to 19th. The theme is "In the Wild". Student registration starts today. We will have a registration table in the church lobby during 11 - 11:20am and 12:30-12:45pm. Also you can visit our church website or email to [children.rccc@gmail.com](mailto:children.rccc@gmail.com) for more information.
5. The Children's Ministry plans to start a children's choir and update the Children's Department website this year. Please contact Becky Xie or Eva Zhang if you would like to help in these two ministries.

## Missionary Reminder

"Brother, if you would enter that Province, you must go forward on your knees." J. Hudson Taylor

## Upcoming Sermon

5/26

Elder Ng

## 報告與代禱

1. 歡迎每位新來到本教會的弟兄姊妹與朋友們，歡迎您把這裡當做是您屬靈的家，一起敬拜神、學習主的真道。散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2. 第十三屆籃球大賽—比賽日期如下：初級組 6 月 23 日，進階組 6 月 30 日。比賽將以四對四、半場的方式舉行，時間是比賽日期當天下午 1:30 到 5:30 或 6:00。每個球隊只能參加其中一組，不能跨組。請儘快將您球隊的球員名單送給林承勳弟兄(Peter Lin)，今天是最後一天報名。若有任何疑問，也請以電郵與 Peter(chpeterlin@gmail.com)聯絡。預定的隊數有限，請及早報名！
3. 教會的接待家庭事工即將開始，對象是八月份入學的 NCSU 新生。如果你對接待學生有負擔，請於 6 月 23 日之前到 <http://bit.ly/2019hostfamily> 報名。若有問題請聯繫傅宗浩弟兄 (tsunghaofu@gmail.com)
4. ESL - 幫助教會的英語會話班。教學研討會，訂於 2019 年 7 月 12 日至 13 日舉行。報名截止日期為 7 月 3 日。詳情請至 ESL 走廊佈告欄或用電郵聯繫 George (gschenhope@gmail.com)。
5. FPO 或信心承諾奉獻—這是用來支持向全世界傳福音的事工；但不包括在平常的十一奉獻中，與平常我們“願意奉獻已然擁有”的方式不同，這種方式可以幫助我們相信，神在我們平常奉獻的金錢以外還會供應更多，以至於我們能夠奉獻更多；這就是“信心承諾奉獻”的名稱由來。奉獻方式有兩種：寫支票（支票抬頭寫 RCCC，並在 memo 處註明 FPO 或信心承諾奉獻）和奉獻現金（裝在專門的 FPO 信封裡），支票或現金可以投放在大廳裡的標有“Mission FPO pledge”的綠盒子裡，您可以不註明您的姓名。謝謝您的支持。今年 FPO 預算是：\$55,383，至今收到總數：\$10,439.06。
6. 普世宣教—由於沒有足夠的短宣成員，今年台灣 STM 無法成行。為我們未來可以有機會組成短宣隊作為主內肢體去服事和支持海外宣教禱告。
7. 關懷與代禱：
  - 1) 請為上週來到本教會的顧波秋在主前提名代禱，求主幫助她很快能夠融入這個屬靈的大家庭，進入團契和教會的生活。
  - 2) 為神給我們在基督裡救贖的恩典感謝祂，也求主幫助我們在基督裡有合一的靈同心事奉。

## 青少年事工報告

1. 需要 1 位 M-Fuge (7 月 22-27 日) 成人輔導員 - 我們需要一位 25 歲或以上的男性成人輔導員，可以幫我們開一輛載 15 人的客車。如果您能可以幫忙，請儘快與 Jerry 牧師( 電郵 jmillerrc3@yahoo.com 或致電 919.961.8859) 聯繫。
2. M-Fuge 短宣培訓 - 今天  
請所有參與 M-Fuge 短宣的學生和成人輔導員，務必參加今天下午 1:00-2:00 在 158 教室舉行的 M-Fuge 培訓。

## 3. 六月份青少年聚會時間表和內容

6 月 21 日 - 7:30-9:30 p.m.-MPR/GYM

6 月 28 日 - 特別講員 - 喬青 - Gospel for Asia Missionary

4. 恭喜畢業生 - 為我們今年的高中畢業生準備開始大學生的新生活禱告，求神堅定他們的信仰。畢業生有 Haixin Yang, Michael Dacanay, Jack Zhang, Emily Ni, Caroline Mui, Karen Guo, Jeremy Huang, Howard Jiang, David Li, Ethan Ng, David Wu, Jeff Zheng, Michelle Dai, Luke Duan, Larry Chen, Kevin Zhang, Kathy Xiao, Ingrid Chien, Maggie Fang, Andy Chou, Karen Lin

## 兒童事工報告

1. 兒童部將為 VBS 成立特別禱告小組。如果您有意參與，請與謝芳姐妹聯繫，電話 919-244-3151 或電郵至 [children.rccc@gmail.com](mailto:children.rccc@gmail.com)
2. 兒童部暑期週五節目的主題設計是“我的一生需要主”，求神預備搭配合適的同工，讓孩子們有豐富的領受和開心的夜晚。6 月 7 日已開始，8 月 23 日結束，獨立日週五（7 月 5 日）和 VBS 週五（7 月 19 日）暫停。
3. 兒童事工將試辦“耶穌小牧人”的課程。其宗旨是幫助孩子從小就將神的話扎根在他們心裡，並能將神的教導活在日常生活中，做一個合乎神心意的小牧人。課本以中文為主，上課時間是星期三晚上 7:30—8:30 在 143 教室。第一期課程是 9/2019—6/2020。因為是初辦，學生人數限 10 位，詳情請電郵何怡然和鄭燕姊妹@ [children.rccc@gmail.com](mailto:children.rccc@gmail.com)
4. 今年的 VBS 會在 7 月 15-19 日舉行。主題是 'In The Wild'，今天開始接受報名，請在 11-11:20am 或 12:30-12:45pm 到大堂外詢問及報名。也可以到教會的網站填表報名或郵電到 [children.rccc@gmail.com](mailto:children.rccc@gmail.com) 查詢！
5. 兒童部有意在今年成立兒童詩班，和更新兒童部網頁。對這兩方面有負擔服事的弟兄姐妹，請與謝芳或鄭燕姊妹聯繫。

## 宣教提醒

“兄弟，如果你要進入那個省，你必須跪下來。” J. Hudson Taylor

## 擴建禱告

1. 為我們的教會在不久的將來，能夠拿到新建築使用執照禱告。請為我們的鄰居 GDS 代禱，求主讓他們有顆接受的心，願意協助我們促進 Allen Lewis Drive 公共道路的使用。

下週主日(6/23/2019)服事人員

	華語堂	粵語堂		華語堂	粵語堂
證道	鍾德民弟兄	吳展祥長老	主席	李劍影	蔡勁
崇拜領詩	林蓬蓬	基恩小組	司琴	周奕婷	蔡君茲
AV 同工: 陳維偉、錢輝東、李俊洲、黃蓮	姜子榮/袁潔皓		迎新	林志紅	
招待/司獻	NCSU 學生團契	呂瓊/陳少心	廚房	更新小組	